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De minister-president Drees en de ministers 
Algera, Cals, Helders, Hofstra, Luns, Samkalden, 
Staf, Struycken, Suurhoff, Vondeling en Zijlstra 
~fwezig zi jn de minister Klompé en Witt e ) 
Secretaris: J. Middelburg 

2 f. Geen Nederlandse vertegenwoordiger van middenstand in 
economisch en sociaal comité van de EEG. 

De minister-president heeft een brief ontvangen van 
de Commissie van Overleg van de Middenstandsvakcentralen 
met de klacht, dat de middenstand niet vertegenwoordigd is 
bij de t waalf leden, die van Nederlandse zijde voor benoe
ming in het economisch en sociaal comité van de EEG zijn 
voorgedragen. Spreker merkt op, dat bij de leden van dit 
comité uit andere landen wel vertegenwoordigers van de mid
dens tand voorkomen, zodat aan het EEG-verdrag wel is voldaan. 
In de brief wordt een audiëntie met de betrokken minister 
gevraagd. Minister Zijlstra zegt, dat het Kamerlid Van Eysden 
over hetzelfde onderwerp vragen heeft gesteld; spreker zal 
niettemin trachten het verzoek in de brief toe te staan. 

~J~ .~~~ Strafbepaling tegen onvoorzichtig gebruik van radioactieve 
:/~j~ .~ stoffen. 

7):;'1/. '1& Minister Samkalden deelt mede, dat het strafrechte-
lijk vooronderzoek na het ongeluk met radioactieve stoffen 
in he t Utrechtse ziekenhuis en in Putten is voltooid, waar
bij de conclusie is, dat de zaak niet vervolgd kan worden, 
omdat letsel er (nog?) niet is. Hieruit blijkt, dat het licht
vaardig omgaan met deze stoffen niet strafbaar is. Spreker 
heeft geinformeerd hoe het staat met de strafbepalingen in 
het ontwerp voor de atoomwet; daarin zal een wijziging in het 
wetboek van strafrecht op dit punt worden voorgesteld. Spre
ker dringt daarom ook aan op bespoediging van de behandeling 
van het ontwerp-atoomwet. 

mei 1958, 

Minister Hofstra heeft nog eens de vraag bekeken of 
het ,mogelijk is enk ele punten uit de begroting 1959 los te 
bezl~n. Spreker meen~, da-~ dit dan naar het eind van de be
g:~tlngsbehandeling moet worden verschoven met het oog op het 
tlJ~sch~mao De Raad van State was namelijk vorig jaar in zijn 
ad~les lnzake de begroting bijzonder onvriendelijk over het 
felt, dat hij de begrotings stukken weer ni.et op 1 augustus 
had on~vangen. Als men thans deze datum wil halen, zullen de 
begrotlngsbesprekingen een ongestoord verloop moeten hebben. 
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3 e. De ontwikkeliny in Frankrijk (Zie notulen m.r. 30 mei 
1958, punt 3 a 

Minister Luns verwacht, dat de regering-De Gaulle 
zal insisteren om ook in Frankrijk zelf een atoombom te 
maken. De Franse regeringspoliti ek zal waarschijnlijk zeer 
gericht zijn op de samenwerkende zes Europese landen met 
het doel deze eenheid te gebr uiken tegen de andere deelne
mers in de NAVO. In een lang gesprek, dat staatssecretaris 
Van der Beugel heeft gehad met Müller Armack,bleek, dat de 
Duitse regering niet van zins i s de vrijhandelszone te la
ten vallen (zoals de Europese Commissie). De verwachting 
bestaat, dat men van Fran~ e zijde zeer sterk zal aandrin
gen op kredieten voor de overzeese gebieden en op de ver
krijging van kredieten uit de kring van de zes. De Neder
landse regering zal de komende maanden in deze kringen 
voor zeer moeilijke zaken k omen. Van Nederlandse zijde zal 
men moeten insisteren op nakoming naar letter en geest van 
de EEG- en Euratomverdragen en op de totstandkoming van de 
vrijhandelszone. 

De minister-president wijst erop, dat Nederland 
niet in staat is om kredieten aan Frankrijk te geven; men 
zal dit reeds van tevoren duidelijk moeten maken. Minister 
Luns antwoordt, dat Duitsland wel in staat is aan Frankrijk 
kredieten te verlenen. Minister Struycken is van mening , 
dat men dan wel moet oppassen, dat Nederland niet hierbij 
geheel buiten spel komt, aangezien dat ook gevaren kan 
geven. Staatssecretaris Van der Beugel wijst erop, dat van 
buiten spel blijven geen sprake behoeft te zijn; als Frank
rijk de toepassing van de ontsnappingsclausules van het 
EEG-verdrag inroept dan is hiervoor een bepaalde procedure 
voorgeschreven, waarbij ook over kredietverlening wordt 
gesproken, onafhankelijk van de vraag of Nederland al dan 
niet aan de kredietverlening meedoet. Men zal bij deze 
procedure dan heel sterk condities moeten stellen. In de 
laatste jaren heeft men a an Frankrijk te weinig condities 
gesteld en daar thans een verkeerd politiek systeem gekre
gen. 

Minister Zijlstra Wijst erop, dat Frankrijk her
stel nodig heeft door de opening van zijn grenzen, maar 
dat zullen de Fransen niet willen erkennen. Spreker is 
het met de ministe~-~~~s~dent eens, dat bij deze zaken kei
hard het eigen standpunt zal moeten worden verdedigd, maar 
dit kan toch meebrengen, dat leverancierskrediet voor Ne
derlandse export naar Frankrijk wordt verleend. 

3 f. Duitse vertegenwoordiger bi" Euro ese Gemeenscha en 
(Zie notulen m.r. 23 mei 195 , punt 3 d 

Minister Luns deelt mede, dat is gebleken, dat 
enkele Duitse ministers verbaasd waren over de feitelijke 
inlichtingen omtrent het optreden van Von Böck tijdens de 
Duitse bezetting van ons land. Müller Armack heeft verze
kerd, dat men dit niet wist. Het blijkt, dat men in Duits
land niet over dergelijke dossiers beschikt. 
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